
Zápis ze schůze školské rady dne 16. června 2021 

 

Přítomni: Alena Ševčíková, Alena Kovalová, Jana Doláková, Miroslav Ferkl, Petra Kratochvílová 

Huclová, Linda Hönigová 

Nepřítomni: Jakub Petřina 

 

Zahájení: 17.00 

Ukončení: 18.20 

 

Rada školy byla svolána ke svému druhému zasedání v letošním školním roce.  

Program: 

1. Přivítání od předsedy ŠR a ředitele školy 

 

2. Zápis do budoucích prvních tříd – probíhal on-line, přihlášených dětí 54, z toho 42 spádových, 

7 odkladů, všechny spádové děti přijaty 

 

3. Přestup žáků 5. ročníků na 2. stupeň – 8 dětí přijatých na gymnázium, na druhý stupeň přijato 

12 dětí na ZŠ Nad Přehradou, 3 děti ZŠ Křimická, 3 děti ZŠ Dubeč; ZŠ Štěrboholy – nově 

otevřený druhý stupeň 

 

4. Výuka nouzový stav – proběhlo dotazníkové šetření na distanční výuku mezi učiteli i rodiči  

došlo ke zlepšení oproti první vlně (třída rozdělena na 2 skupiny – lepší pro děti i vyučující)  

 

5. Testování Kalibro – děti z 3. a 5. tříd z předmětů matematika, český jazyk, angličtina – 

proběhne porovnání výsledků dětí v celé ČR i za jednotlivé roky   

 

6. Petice roušky – škola obdržela od pana Meravého petici, kde bylo požadováno zrušení 

povinnosti nošení roušek ve třídě - předmětné mimořádné opatření bylo obecně závazným 

právním předpisem a ředitel školy nemůže o petici rozhodnout, neboť předmětné opatření 

nepatří do působnosti školy, pouze škola zajišťuje dodržování mimořádných opatření. Petice 

nebyla podepsána, a proto byla Ministerstvem zdravotnictví brána pouze jako podnět 

 

7. Venkovní výuka (venkovní učebna) – využívána hojně, velká pochvala na výuku v parku  

 

8. Testování PCR – splněn účel, probíhá bez problémů a ke spokojenosti všech 

 

9. Akce Pěšky do školy – škola bude opět do akce zapojena, v plánu na září 2021 sportovní den 

 

10. SRPŠ – bude založeno nové sdružení  

 

11. Dotaz k výuce Anglického jazyka – respektování věkové odlišnosti dětí  

 



12. Paní Hajná podala podnět ke změně Jednacího řádu školské rady ZŠ Kutnohorská – je 

požadováno, aby bylo jednání veřejné. Školská rada o této změně neuvažuje, neboť je dle 

platného Jednacího řádu možnost pozvat hosta.  

 

Doplnění jednacího řádu o bod – že se pozvaný host účastní části jednání školské rady, která 

se týká jeho dotazu 

 

 

13. Různé  

 

a) Akce pro děti – první pomoc – spolupracujeme s Červeným křížem, zorganizovat pro 

celou školu  

b) Projektový den v 5. třídách – kariérové poradenství – v září – potřeba připravit 

s odborníkem   

c) Rekonstrukce kotelny – v procesu, bude probíhat o prázdninách 2021 

d) Stojany na kola – žádost podána na magistrát, zřizovatel bude urgovat 

 

 

 

 

V Praze dne 16. června 2021 

 

Zapsala: Linda Hönigová 

 

 

 

 

 

 


